
Støre oppsummerer halvåret. Det blir mindre av mer 
sier han.

Det er krig i verden og forsvaret skal rustes opp, det blir mindre av mer 
sier Støre. Hittil har det ikke blitt mer, tvert imot. Det har hittil blitt mindre
og enda mindre kommer det til å bli takket være opprustningen. Dvs. hvis 
man ikke vet å endre politikken radikalt på sentrale områder.

Den virkelige årsaken til at det har blitt mindre, ble ikke nevnt med et ord, 
det er å finne i  den feilaktige Klimapolitikken (*) og feil energipolitikk 
som konsekvens av den.  Det ble heller ikke tatt opp i pressens 
spørsmålsrunde etterpå. Det er svert svakt!

Omleggingen av politikken vil oså kreve at man frigjør seg fra EØS. EØS 
hindrerde politiske besluttningene som det er nødvendig å ta. EØS hindrer 
den økonomiske utviklingen vi trenger og vil ha. Mindre skal snus og bli 
til mer.

Veksten i norsk økonomi er ikke på vei opp, det kamufleres av energi 
inntekter.  Befolkningen opplever noe annet!
Bindingen til EU gjennom EØS må bort. Likeså bindingene til 
Parisavtalen.

Støre burde vite bedre. Erna likeså fordi denne feilaktige politikken er ført 
over  flere regjeringer, ikke bare APs.

*) Ref.: Nå må det en gang for alle bli oppfattet og forstått:Menneskenes 
CO2 utslipp styrer ikke klima!: https://myklima.net/FNklimasvindler.pdf

https://myklima.net/FNklimasvindler.pdf

